明德工程義教夏令營

各位同學:

準備了過一個有意義的暑假?

明德工程學生會將於六月舉辦義教夏令營,參加者將會前往明德工程近期的大平小學項目,進行一連串的活動,包括義教、探訪、參觀明德工程已完成的項目等;在短短的五天中,參加者可以遠離煩囂,用心感受孩子們的生活,用最真誠的笑容感染身邊的人。

義教夏令營詳情

日期:2017年6月11日至15日

地點:廣西融水縣大平小學

資助:交通費及住宿費將獲得全數資助,但膳食費及其餘個人支出不包括在資助範圍

名額:20

報名方法:https://goo.gl/forms/0V1VLF3V5PCQoVPR2

截止日期:2017年5月3日23:59

注意事項:入選的參加者將於五月上旬收到電話和電郵通知;參加者需要出席五月下旬的營前工作坊(詳情將稍後公布)

這次義教夏令營將會是個畢生難忘的體驗,歡迎各學系的同學把握機會報名。如有任何查詢,請電郵至 mingde.comms@gmail.com 或 6571 0370 (Andy Chan)。我們期待你的參與!

2016-2017 年度 明德工程學生會

關於明德工程

明德工程成立於 2003 年,已"建屋育人"為宗旨,不但秉承香港大學之校訓"明德格物 ",更讓大學生參加助建工作,接觸社會,服務社會;多年來,明德工程不斷發展,開展更多助建項目,包括格物樓、正東街幼兒園、朝陽橋、明德慈盼文化中心、大平小學等,為山區提供新校園,舒緩了不少少數學童的教育需求。如希望進一步了解明德工程,歡迎瀏覽 https://www.facebook.com/projectmingde/

Project Mingde Summer Voluntary Teaching Camp

Dear students,

Are you ready to spend a meaningful summer with us?

Project Mingde Student Association is now organizing a 5-day Summer Voluntary Teaching Camp in June. Participants will head to Daping, which is one of the projects of Project Mingde. A series of activities including voluntary teaching, community visits and visits to Project Mingde's completed projects will be conducted in Daping Primary School and Rongshui. This summer camp provides excellent chance for you to relax completely after hectic school work, as well as an opportunity to show your care and effort in the impoverished village.

Details of Summer Voluntary Teaching Camp

Date: 11-15 June, 2017

Location: Daping Primary School, Rongshui, Guangxi

Subsidy: Transportation and accommodation fee will be fully subsidized by funding. The subsidy excludes the fee for meals and other personal expenses.

Quota: 20

Application link: https://goo.gl/forms/0V1VLF3V5PCQoVPR2

Application deadline: 3 May, 2017 23:59

Notes: Successful applicant will be notified through email and phone in early May. A pre-trip workshop will be held in late May, details will be announced later.

This Summer Voluntary Camp would be an once-in-a-lifetime in your university life. We welcome students from all faculties to grab this opportunity. Should you have any inquiries, please do not hesitate to contact us via mingde.comms@gmail.com or 6571 0370 (Andy Chan). We look forward to your application.

Regards, Project Mingde Student Association Session 2016 -2017

About Project Mingde

Project Mingde was established in 2003, with a belief "We grow as we build" which upholds the motto of HKU. Project Mingde provides a platform for students to participate in hands-on multi-disciplinary civil engineering projects and to serve the community in impoverished regions. In these years, Project Mingde has grown maturely and completed projects include Mingde Building, Gewu Building, Zhengdong Jie Kindergarten, Chaoyang Bridge, Dabao Community and Cultural Centre and Daping Primary School. For more information, please visit our official website, http://www.civil.hku.hk/mingde/, or our Facebook page https://www.facebook.com/projectmingde/.